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Folketingets Indenrigs- og Boligudvalg  
 

Svar på spørgsmål fra Halime Oguz (SF) stillet den 25. februar 2021.  

Spørgsmål nr. 118: 

”Vil ministeren i forlængelse af besvarelsen af samrådsspørgsmål E og F redegøre 

nærmere for, hvordan ministeren påtænker at tage højde for de negative effekter for 

beskæftigelsestal mv. som følge af coronakrisen henset til betydningen heraf for udfal-

det af regeringens kommende ghettolister?” 

Svar: 

Jeg henviser til notatet ”Foreløbig analyse af beskæftigelsesudvikling”, fremsendt til 

Boligudvalget den 8. marts 2021 i besvarelse af BOU alm. del spørgsmål nr. 121 som 

opfølgning på besvarelsen af samrådsspørgsmål E og F og vedlagt her som bilag 1.  

Af notatet fremgår det, at det ikke kan konkluderes, at den negative udvikling i beskæf-

tigelsen, der følger af coronakrisen, vil få konsekvenser for antallet af ghettoområder.  

På den baggrund finder jeg ikke på nuværende tidspunkt anledning til at tage særlig 

højde for udviklingen i beskæftigelsen i forhold til de kommende opgørelser af listerne 

over udsatte boligområder. Jeg følger dog udviklingen tæt.  

 

Med venlig hilsen 

Kaare Dybvad Bek 

 

Bilag: 

Bilag 1: Foreløbig analyse af beskæftigelsesudvikling  
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